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Protokoll för styrelsemöte med SMC Gävleborg  
20220830, kl 18.00 via Teams och på Tönnebro Värdshus 

 
Närvarande: Emo Olsson,  Veli Matti Hukari, Mattias Lindström, Hans Norell, Erling Arvidsson, Lotta 
Karlsson via länk 
 
Förhindrad: Kurt Karlsson, Lennart Lindgren, Peter Kronlund 
 

 

 

§ 1  Mötets öppnande 
 Mötet  öppnades av ordförande. 
 

§ 2  Dagordningens godkännande 
Dagordningen godkändes. 
 

§ 3  Föregående mötesprotokoll 
Föregående protokoll godkändes. 
 

§ 4 Ekonomi 
Ekonomi visas ej i protokollet. 
 

§ 5 Rapporter 

 
Distriktsredaktör 
Presstopp för MC-folket måndag den 12/9, frågan kom vad vi vill att det ska stå i spalten. 
Eftersom tidningen kommer ut i november så ska det skrivas något lämpligt för den årstiden. 
 
Distriktsinformatör 
Profilkläderna har kommit och är utdelade till de flesta.  
 
Webbansvarig 
Vi behöver lägga upp protokollen på hemsidan, kanske sekr kan bidra med just den biten? 
Styrelsesidan behöver uppdateras. 
 
Utbildningsansvarig 
MCT låter meddela att det har funkat riktigt bra i år än så länge, det är en knix kvar för året. 
Förslag om middag och planeringsmöte för styrelsen och alla instruktörer i oktober för 
planeringsmöte. Hur året har varit, vad kan vi bli bättre på osv samt grovplanering för 2023.  
Datum förslag kommer inom kort. 
 
Instruktörerna har fått möjlighet att köra på både Arlanda (ATT) och Gelleråsen och det har 
varit mycket uppskattat.  
 
Övriga rapporter 
Gökottan gick riktigt bra, fint väder och mycke folk slöt upp. Det som kom upp var att 
prisutdelningen var lite sent så de flesta hade redan åkt hem när den var. Hur gör vi det bättre 
till nästa gång? 
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Hemliga turen var också lyckat - mycke bra arrangerat!  
 
Medlemskvällen på Majas fungerade också fint med mycket folk, närmare 100 personer. 
Maja har som önskemål att ha MC-kvällar nästa år (kanske 3 st). Kan vara bra att ha i åtanke. 
 
Det som var mindre bra var att vi hade insamling för Ukraina - Läkare utan gränser, men det 
gav nästan ingenting. Hur ska vi göra/marknadsföra framöver om vi ska ha flera insamlingar? 
 

 

§ 6 Verksamhet 

 
29-30/10 kommer det vara instruktörskonferens i Södertälje, än så länge är det bara 3 
instruktörer som har anmält sig. 
 
19-20/11 kommer det vara konferenshelg för styrelsen i Arlanda. Ordis önskar att så många 
som möjligt kommer, då det är nyttigt att dela erfarenheter, knyta kontakter och få inspiration 
av de andra distrikten. 
 
§ 7  Övrigt 

 
Hur ska vi bäst kommunicera inom styrelsen mellan mötena?  
Mail är lättast för de har alla tillgång till, maillistan är uppdaterad på mötet. 
 
 

§ 8  Nästa möte 
Plats Arlanda Quality hotel på konferensen fredag den 18/11 alt på söndagen den 20/11. 
 
 

§ 9 Mötets avslutning 
Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet 
 

 

 

 

 

 

 

 

…………………………………….   ………………………………….. 
Ordförande    Sekreterare 
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